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Oœwiadczenie skierowane do sekretarza stanu w Ministerstwie Skarbu Pañstwa Jana Burego

Szanowny Panie Ministrze!
Od pewnego czasu docieraj¹ do mnie niepokoj¹ce sygna³y dotycz¹ce procesu prywatyzacji spó³ki

Chemobudowa – Kraków SA. Chodzi nie tylko o uniewa¿nienie kolejnego ju¿ procesu prywatyzacji, ale
tak¿e o plan podzia³u spó³ki na mniejsze czêœci w celu ich sprzeda¿y. Pracownikom Chemobudowy
wci¹¿ nieznany jest sposób, w jaki Ministerstwo Skarbu Pañstwa zamierza zabezpieczyæ ich prawa do
pracy i nieodp³atnego nabycia nale¿nych im akcji.

Przez prawie dwiadzieœcia lat by³em dyrektorem do spraw ekonomicznych i finansowych, cz³onkiem
zarz¹du, a tak¿e prokurentem Chemobudowy. Niewiele osób z podobn¹ do mojej wiedz¹ o historii i ak-
tualnej sytuacji firmy mo¿e z ca³¹ odpowiedzialnoœci¹ stwierdziæ, ¿e spó³ka znajduje siê w dobrej kondy-
cji ekonomicznej, generuje zyski i utrzymuje p³ynnoœæ finansow¹.

Wobec tych faktów nie mo¿e dziwiæ zaniepokojenie pracowników Chemobudowy planami Minister-
stwa Skarbu Pañstwa. Uwa¿am, ¿e tak wa¿ny temat winien byæ przedmiotem powa¿nych analiz i g³êbo-
kiego zastanowienia. Z pewnoœci¹ przys³u¿y³oby siê temu ewentualne spotkanie Pana Ministra
z przedstawicielami za³ogi Chemobudowy – Kraków SA, o które proszê w jej i swoim imieniu.

Jestem przekonany, ¿e takie spotkanie, tak¿e z udzia³em zarz¹du spó³ki, pozwoli na wypracowanie
konsensusu i prywatyzacjê Chemobudowy w warunkach tak zwanego spokoju spo³ecznego, na którym,
jak s¹dzê, zale¿y wszystkim zainteresowanym stronom.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




